
PROCE:S - VERBAL
incheiatl azi 1t|.06.2019,la sediul Consiliul.ri Local al comunei $ag. cu ocazia

gedintei extraordinare a Consiliului Local $ag.
Secretarul comunei dl Niergeg Petru face apelurl nominal gi constati ca dl consilier

Ciocirlan Dumitru, BrAnzoi Sorin si d-na consilier Huzsti Carmen - Sanda lipsesc, acestia
anuntand in prealabil ca nu pot fi prezenti.

La sedintd participa ,ll Primar Rosu Flavius - Alin, directorul $colii Gimnazi;ale $ag ,

din partea Proiectantului UTG Simeka, pzrrticipd dl ing Alexandru Tripa si aproximativ un
nr. 10 persoane, prezente in sala.

Secretarul citeste procesul - verbal incheiat c'u ocazia sedintei orclinare dirr data de
03.06.2019, se,cretarul intreaba daca surrt obiectii in legaturd cu cele consemnate. Ne
existand se supune la vot Procesul - verbal si se votr:azdcu 10 voturi pentru.

Dl PreseCinte del sedinta lvan Valentin citester ordinea de zi cu punctele inscrise, se
supune la vot ordinea <Je zi, se aprobd cu 'l'1 voturi pentru.

Se trece la unicul punct de pe ordirrea de zi it sedintei. HotdrAre privind aprobarea
proiectului tehnic si devizului general pentru obiectivul de inver;titii,, Reabilitiare
modernizare, dotare si etajare Gradinita lo:alitatea Siag, comuna Sag

Se citesle expunerea de motive rtr.3785114.05.2019 a Primarului Comunei S;ag,
dl Rosu Flavius A,lin, raportul compiartimentulr-ri Urbanisrn nr 3600/07.05 2019 si
Rapoartele comisrilor cle specialitate din cardrul Consiliului Local Sag, care sun favorabilei .

Se rnitiazii discutii pe marginea aces:ui proiect de hotdrAre:
Dl Preserjinte lvian Valentin. Dacd p,)ate dl Proiectant sd explice de unde au rezultat

diferentele de valclare, fatd de DALI.
Dl lng. Tripqa Alexandru: Diferentele asa cum resultd din raportr:l SIME[<:A si din

referatul comperrtimentului de Urbanism sunt rezultate din cerintele ISU si noile normative,
se dau explicatii si in legaturd cu POT.

Dl flubert Alexarrdru - Nicolae: in ciazul in care incep luc;ririle de investitie, unde o
sd se desfdsoare activ tatea pe perioada deruldrii luc;ririlor ?.

D-na Ros;u Georgeta: 4 grupe se vot'muta in ficoala Gimnaziala.
Dl Primar R.osu Flavrus - Alin: O sd o sun pe doamna lnspector srlolar gereral , se

apeleaza d-na Inspectr:r. Dl Primar, doamra inspeclor suntem in sedinta de consiliu local,
vd rog dacd puteti sa rre formulati un punr;t de vedere privind mutarea a 4 grupe de copii
prescolari in clSd rea iScolri, pe perioada deruldrii irrvestitiei de etajare ia gradini':ei D-na
lnspector Aura Danilescu: Da, se pot nula 4 grLrpe in cladirea scolii pe o cerioada
determinatd, arrdrrd in vedere accesarea rie fonduri pe. progranrul PNDL conditiar este ca
acesti copii sd nu se intesecteze cu elevi de gimna;:iu, intrare se va face pe cdr de acces
d rferite

Este invitilta d-ner ing. Bocan Milica s;a explice dinr punct de vedere tehnic, in ce nrod
au aJuns la concluzia relevata in referatul de specizrlitate nr. 3600/07.05.2019 intocnrit de
aparatul de specialitate,, Urbanism si amr:najarea tentoriului", prin Arh. Rus Gabriel Doru
Marian.

D-na ing. Bocan Milica: Compartime:ntul urbarrrsm, a fornrulat conoluzii raporterte la

documentatia s;turliata si fata de observatiile formulate de proiectantul SC UTG Sirne:ka
bKL

Dl Primar Rosu Flavius - Alin. Trebuie sa aprobdm Proiectul tehnic si devizul g€r-r€,rol

al acestut proict, asfel ,"rom pierde finantarera deja aprobatd.
Dl lluberl Alexandru - Nicolae : Eu sustin 'in continuare cd trecuie construitir o

gridinita noua, care sd indeplineasca toatr: conditiile conform nclrmativelor.
Dl Apostu Bogdan - Stefan: Vreau si vd prezint comunicatul de presa al Curtir de

Conturi al Romaniei, r:u privire la contro;alele efectuate la entitatile publice, unde temra
principal a controalelor a fost genul acesta de proiecte si finantari Se cil:este conrunrcertul
de oresd.



Dl Apostu Bogdan - Stefan: Totodata vreau sd vd supun atentiei cd existd ?n derulare
la nivel nationarl Lrn program de construirt: de grddinite noi, unde se pot finata lucrSri in
valoare de 500 mii Euro.

Dl Darco l-eu - C;heorghe : Propun s;i construirn o gradini!5 noua.
Dl Popesr:u Marcel: Cu suma asta c;onstruim o clddire noud, de unde ludnr'150 de

mii Euro.
Dl Sarbovan Vlad - Calin: Eu personal cred r:d trebuie sd aprobiim acest proiect,

astfel riscdm s-r pierdem intreaga finantare .

Dl Presedinte lvan Valentin: Supun la vot proiec;tul de hotdrAre, se voteazdcu 5 voturi
pentru si 5 abtineri. Dl Fresedinte:Nu au fost obtinute numdrul de voturi necesar
adoptirii, proier:tul de hotd16re a fost respirs.

Ne mai exisland purrcte si subiecte de cliscutat dl Presedinte de sedintd declarii sedirrta
inch isa.
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